
 

PROTOKÓŁ NR 39-04/2005 

   

z posiedzenia Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 

Gdańska, które odbyło się dniu 14 marca 2005 r. o 

godz. 14:00 w sali 007 Nowego Ratusza w Gdańsku.  

 

Obecni: wg załączonych list obecności.  

 

Na stan 7 członków komisji, w posiedzeniu 

uczestniczyło 7, czyli było quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Bumblis - 

przewodniczący Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 

Gdańska, który po powitaniu zaproszonych gości i 

radnych - zaproponował porządek posiedzenia: 

 

1. Ocena ofert złożonych przez organizacje 

pozarządowe w otwartym konkursie ofert na rok 

2005, które zostały zaopiniowane pod względem 

merytorycznym przez: 

 

• Wydział Edukacji i Sportu UM, 

  

• Wydział Spraw Społecznych UM.  

(w tej części posiedzenie zamknięte) 



    

       2.   Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 

Porządek przyjęto jednogłośnie – 4 głosami za. 

 

 

PUNKT – 1 

 

Ocena ofert złożonych przez organizacje pozarządowe w 

otwartym konkursie ofert na rok 2005, które zostały 

zaopiniowane pod względem merytorycznym przez: 

 

• Wydział Edukacji i Sportu UM, 

  

• Wydział Spraw Społecznych UM.  

(w tej części posiedzenie zamknięte) 

 

 

Przewodniczący  

Z uwagi na to, iż będziemy zajmować sprawami 

przyznawania dotacji – ta część posiedzenia musi być 

zamknięta. Sprawy te są tajne, do czasu ogłoszenia 

ich przez prezydenta Gdańska. 

 

 

 

 

 



USTALENIA KOMISJI 

 

Komisja jednogłośnie, 6 głosami za – pozytywnie 

zaopiniowała przedstawione propozycje ze swoimi 

uwagami (opisanymi w metryczkach wniosków).  

 

 

PUNKT – 2 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Przewodniczący  

Proponuję wystosować dodatkowy wniosek, jako nasze 

podsumowanie punktu pierwszego?  

Co o tym sądzicie? Są jakieś propozycję? 

 

 

USTALENIA KOMISJI 

 

Komisja Turystyki i Sportu  Rady Miasta Gdańska po 

zaopiniowaniu przedstawionej listy przyznanych 

dotacji na rok 2005 sformułowała następujące wnioski, 

które niniejszym przekazuje Panu Prezydentowi: 

1. Wyprzedzająco organizować konkurs dotacji, by 

termin rozstrzygnięcia umożliwiał tworzenie 

projektów na realizację zajęć dla dzieci i 

młodzieży podczas ferii zimowych. 



2. Komisja postuluje by znacznie zwiększyć nakłady 

na zajęcia i imprezy organizowane dla dzieci i 

młodzieży podczas wakacji zimowych i letnich. 

3. Komisja uważa, że formalno-prawną zgodność 

złożonych konkursowych wniosków o dotacje powinna 

wstępnie rozstrzygać powołana przez prezydenta 

komisja, złożona z urzędników, prawników i 

specjalistów. Komisje powołane do rozstrzygania 

wniosków w zakresie poszczególnych zadań powinny 

zając się jedynie aspektem merytorycznym.  

 

Treść Wniosku Nr 39-04/71/03/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Powyższe przyjęto pozytywnie, jednogłośnie – 6 

głosami za. 

 

Wracamy do tematu place zabaw i mamy pismo z Wydziału 

Programów Rozwojowych w sprawie zadania do realizacji 

w 2005 r. Pt. Place zabaw na terenach gminnych. 

 

 

Radny Władysław Łęczkowski – członek komisji 

Zgłaszaliśmy 2 tereny na Przymorzu, cała dokumentacja 

– nie wiem co z tym się w ogóle stało.  

 

Przewodniczący  

Powiedziano nam, że to nie jest teren gminny. 

 



Radny Władysław Łęczkowski – członek komisji 

No dobrze, ale to nie jest tak, że teren gminny czy 

nie gminny. Sytuacja jest tego rodzaju, że 

przyznaliśmy dla spółdzielni pieniądze na monitoring, 

żeby utrzymać porządek i było łatwiej dla policji – i 

też nie jest teren gminny tylko teren spółdzielni.  

 

Przewodniczący  

Panie radny, tutaj Przymorze będzie propozycja mini 

skate-parku przy obiektach TKKF Przymorze. A tamto, 

jak będzie wyjaśnione wróci do nas na wokandę i 

będziemy nadal pozytywnie opiniowali. 

 

Przewodniczący  

Mówimy o placu zabaw dla dzieci – bo to jest istotna 

rzecz. Wiadomo, że w Urzędzie Miasta toczą się 

rozmowy długie, z firmą Tivoli która chce 

przynajmniej dojazdu od ul. Czarny Dwór, żeby można 

było na ten teren dojechać, żeby można było tam 

inwestować. Nic się w tym kierunku nie dzieje. I to 

nie jest problem. My podatnicy mamy prawo wskazać 

tereny, gdzie są dzieci podatników żeby postawić 2 

place zabaw, tym bardziej że nie wykorzystano 

wszystkich pieniędzy w ubiegłym roku. Nie 

wykorzystano.  

 

Przewodniczący  



Wykorzystano wszystkie, tylko nie wykorzystano na 

skutek przetargu, kwota w przetargu była niższa niż 

przewidywano ale takie są zasady gry.  

 

 

USTALENIA KOMISJI 

 

Komisja Turystyki i Sportu rady Miasta Gdańska 

przesyła zaopiniowane, wybrane lokalizacje obiektów 

rekreacji dla dzieci i młodzieży do realizacji w 2005 

roku: 

• Mini skate-parki za ok. 25 tyś zł każdy – komisja 

kieruje do realizacji w 2005 r. w niżej 

wymienionych lokalizacjach: 

 

- Przymorze – Dąbrowszczaków 13 – obiekt TKKF 

Przymorze-MOSiR), 

- Dolne Miasto – Jaskółcza – plac przy Szkole 

Podstawowej Nr 65, ul. Śluza, 

- Suchanino – plac przy kamieńskiego/Noskowskiego 

(przyszkolny). 

 

Uwaga – komisja postuluje budowę obiektów 

mniejszych funkcjach podstawowych za ok. 25-30 tyś 

zł każdy, by zapewnić większą ich dostępność na 

terenie całego miasta – by młodzież mogła korzystać 

kiedyś z dużego skate-parku, które miasto będzie 

budowało w rejonie Parku Reagana. 

 



 

• Place zabaw (mały zestaw zabawowy) – wg wykazu, 

za ok. 10 tyś zł każdy wraz z dostosowaniem 

programu użytkowego: 

 

 -  dzielnica Olszynka – rejon ulicy 

Miodowej/Sierpowej 

- Strzyża, obok ogrodnictwa Okaz przy ul. Wita 

Stwosza, 

- Przymorze – ul. Chłopska 10-14 (wg załącznika), 

- Przymorze – Obrońców Wybrzeża 10B (falowiec), 

- Przymorze – między Obrońców Wybrzeża a 

Kołobrzeską, w okolicach obiektu Miejskiej Hali 

Sportowej przy ul. Kołobrzeskiej, 

- Osiedle Wzgórze Mickiewicza przy ul. Jacka 

Soplicy, 

- Osiedle Bysewo przy ul. Biologicznej, 

- Osiedle Piecki Migowo – przy ul. Kusocińskiego 

(wg załącznika), 

- Osiedle Piecki Migowo – przy ul. Wileńskiej (wg 

załącznika), 

- Osiedle Piecki Migowo – przy ul. Piecewskiej (wg 

załącznika) 

- Osiedle Piecki Migowo – przy ul. Budapesztańskiej 

(wg załącznika).  

 

Uwaga – ranking realizacyjny placów zabaw do 

realizacji w 2005 roku i resztę w 2006 roku, komisja 



określi po zbadaniu przydatności ich lokalizacji 

przez służby prezydenta Gdańska.  

 

Powyższe przyjęto pozytywnie, jednogłośnie – 6 

głosami za. 

 

 

Pismo z Klubu Sportowego Olivia, ul. Zabłockiego w 

Gdańsku – sprawa boiska. Pismo jest do prezydenta, my 

dostaliśmy do wiadomości – aa. 

 

Odpowiedź prezydenta w sprawie naszej opinii w 

sprawie KS Oliwia, w sprawie udostępnienia boiska 

przy Grunwaldzkiej 244, na terenie MOKF. Odbyło się 

spotkanie, KS Oliwia odstąpił od ubiegania się o 

ujęcie grup piłkarzy w harmonogramie zajęć. 

W załączeniu mam harmonogram zajęcia boiska 

trawiastego – widać, że jest bardzo obłożone, można 

się zapoznać. 

 

Następnie pismo Klubu Lekkoatletycznego Lechia do 

prezydenta Adamowicz – do wiadomości naszej komisji. 

Sprawa wyznaczenia terminu spotkania, którego celem 

powinno być określenie strategii przebudowy stadionu 

miejskiego przy ul. Traugutta w Gdańsku. Środowisko 

sportowe skupiono wokół KL Lechia jest bardzo 

zaniepokojone wypowiedziami pana prezydenta, 

dotyczącymi przebudowy. 

 



Radny Władysław Łęczkowski – członek komisji 
Chciałbym zwrócić uwagę na wydanie Naszego Gdańska – 

Ratujmy kulturę fizyczną. 

 

Przewodniczący  
Jest to stanowisko Drakkara i spółki. Z radnym 

Żubrysem za Drakkarem, za Szpicgatem bardzo się 

wstawiliśmy.  

 

 

 

Ponieważ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych 

wniosków, przewodniczący podziękował Za przybycie i 

zaprosił na następne posiedzenie komisji. 

  

             Przewodniczący 

               Komisji Turystyki i Sportu 

        Rady Miasta Gdańska 

               Marek Bumblis 

 

 
Protokołowała 

A. Żuk 

 


